
Republikové finále OVOV Brno       

               7.-9.září 2017  

Úspěšní sportovci z naší školy i letos bojovali o umístění na republikovém 

finále OVOV v Brně. Po celé prázdniny se pod vedením paní zástupkyně 

Frankové kolektivně připravovali na jednotlivé atletické disciplíny tohoto 

klání a jejich odhodlání 

reprezentovat naši školu i 

obec letos opět přineslo 

pěkné výsledky … 

Tadeáš Doležal: Ve čtvrtek 

dopoledne jsme vyjížděli 

z vlakového nádraží v Ústí nad 

Orlicí. Stejně jako loni nás 

letos doprovázeli Zdendovi 

rodiče a pan učitel Horna. 

Cesta byla příjemná a líbilo se 

nám, že jedeme právě vlakem. 

Jakmile jsme dojeli na místo, 

šli jsme se ubytovat na 

brněnské koleje, kde jsme trávili naše večery a vlastně i skoro celý volný čas. Dostali 

jsme trička s čísly a další vybavení pro naše následující soutěžení. Taky tam moc dobře 

vařili. Ten den večer 

jsme ještě společně 

vyrazili na stadion VUT, 

kde se měly příští den 

odehrát všechny 

disciplíny. Prohlédli jsme 

si celý areál a také jsme 

trénovali slavnostní 

nástup na příští den. Pak 

už nezbývalo než jít co 

nejdřív spát a nabírat 

síly na zítřejší den.    

 

             Tady je náš   

         slavnostní nástup 



Zdenda Kalous:  

Druhý den jsme vstávali po 6 ráno, abychom se 

nasnídali. Jídla byla dobrá, ale brzo byl hlad zase a 

nezbývalo než spoléhat na naše zásoby od maminek. 

První závodní den jsme měli na programu disciplíny: běh 

na 60 m, skok do dálky, hod medicinbalem, shyby a 

švihadlo. Sice nás v týmu mělo závodit osm, ale kvůli 

Tadeášovu zranění nohy a Žanetině poraněné ruka (jako 

naschvál v den odjezdu na závody ) jsme některé 

disciplíny museli plnit jen v šesti. Každý se snažil 

z plných sil, aby dosáhl 

co nejlepších výsledků.  

 

 

 

 

 

  

Naši marodi  

 

Všichni makáme, co to jde!  



Poté, co jsme dokončili všechny disciplíny, jsme šli unaveně na naši ubytovnu. Připadal 

jsem si fakt hodně unavený, ale přesto zbyl čas na povídání až do hluboké noci 

s kamarády na pokoji. Navíc přišel poslední den závodění a vstávalo se už v 5:45! Rychle 

jsme si sbalili věci a odcházeli na známý stadion. Tento den jsme plnili zbývající 

disciplíny, a to: hod kriketovým míčkem, trojskok, kliky, sed-lehy a závěrečný kilometr.  

 

V Brně se nám letos povedlo udělat několik osobních rekordů a byli jsme za ně moc rádi! 

Naše umístění bylo nakonec přes veškeré úsilí horší než loni. Přesto si myslím, že jsme 

dopadli dost slušně. Jako celý tým jsme se za naši školu probojovali na 21. 

místo ze 44 zúčastněných. Jsme rádi, že jsme se mohli zúčastnit a užít si spoustu 

pohybu a zábavy! Moc se nám líbila atmosféra při závodění a budeme se těšit (doufejme) 

zase příští rok, uděláme pro to vše!  

 

Velké poděkování za úsilí tedy patří Zdendu Kalousovi, Pavlu Kaláškovi, Danu 

Brůnovi, Lucce Hruškové, Žanetě Břízové, Vendule Hejkrlíkové, Tadeáši 

Doležalovi a Báře Prouzové.  

 



 

 

 


